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Vlaams Parlement 
Commissie Wonen en Onroerend Erfgoed 

Donderdag 24 november 2022 
 

Voortzetting bespreking uitgavenbegroting 2023 + 
programmadecreet + BBT’s Wonen en Onroerend 

Erfgoed 
 

Vooraf aan het kabinet bezorgde 
aanvullende vragen van de commissieleden 

+ hangende mondelinge vragen van 17 november 2022 
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Vragen over de opvang van Oekraïense vluchtelingen 
van de N-VA-fractie (Sarah Smeyers): 

 
 
Federaal staatssecretaris voor Asiel en Migratie Nicole de Moor bevestigt dat er de afgelopen tijd onvoldoende 
plaats voor Oekraïeners was in het noodopvangcentrum van Fedasil. Volgens haar komt dat omdat de gewesten 
onvoldoende bijkomende plaatsen konden creëren. 
Tijdens de zitting van donderdag 17 november van de commissie Wonen stelde u echter dat het probleem rond 
opvang zich niet op gewestelijk maar veeleer op federaal niveau situeert. Normaalgezien stuurt Fedasil de 
Oekraïners die opvang nodig hebben eerst Ariane het noodcentrum van het Rode Kruis in Sint-Lambrechts-
Woluwe. Normaalgezien verblijven ze daar slechts enkele dagen, tot er tijdelijk onderdak wordt gevonden hetzij 
bij een gastgezin, hetzij bij gemeentelijke of regionale huisvesting. Deze noodopvang is nu echter volledig 
weggevallen en wijst men de Oekraïense vluchtelingen rechtstreeks door naar de deelstaten. Tegelijkertijd merkt 
men op het terrein zelf dat de toestroom niet gestelpt is en wellicht nog zal toenemen.  
Zoals u het zelf stelt, is Vlaanderen al zijn engagementen nagekomen. Meer nog: Vlaanderen bokst boven zijn 
gewicht en stond de voorbije maanden in voor 80 procent van de noodopvang in België. U pleit er dan ook voor 
om, in de eerste plaats met het federale niveau, snel tot nieuwe afspraken te komen.  
Ik had hier alvast volgende vragen bij: 

 Werd u al gecontacteerd door de federale staatssecretaris? Is er overleg gepland? 

 Intussen werden er Antwerpen en Mechelen al 2 nooddorpen voor de opvang van Oekraïense 

vluchtelingen gebouwd. Begin 2023 zou er een derde moeten zijn in Gent. Graag een stand van zaken. 

 Hoeveel geregistreerde tijdelijk ontheemden werden er intussen in Vlaanderen opgevangen? Hoeveel 

daarvan hadden behoefte aan opvangnood? Kan u ons een verdeling per provincie geven?  

 Hoeveel van de vooropgestelde 30 000 duurzame huisvestingsplaatsen werden intussen via de 

huisvestingstool gerealiseerd? Wat is hierbij de verhouding tussen de publieke en de private 

opvangplaatsen?   

 De oorlog lijkt nog niet direct te eindigen; vredesbesprekingen zijn nog lang niet in zicht. Aanvankelijk 

werden vele Oekraïners hier ten lande door familie, vrienden of in privégezinnen worden opgevangen. 

De draagkracht van deze mensen is echter niet onbeperkt. Heeft u intussen al zicht op de terugstroom 

vanuit de private opvanginitiatieven naar publieke opvangplaatsen?  

 Hoe vaak werden de particuliere opvangplaatsen intussen al gecontroleerd op hun kwaliteit? Graag een 

verdeling per provincie. Hoe vaak was er hierbij sprake van echte misbruiken zoals krotverhuur en werd 

er strafrechtelijk opgetreden? 

 Afgelopen mei konden de sociale huisvestingsmaatschappijen, in afwachting van een grondige renovatie 

of sloop, nog 155 leegstaande sociale huurwoningen aanbieden. Hoe evolueerde dit aantal sedertdien?  

 De VMSW plant de aankoop van 200 (gemeubelde) mobiele wooneenheden. Voor de 

infrastructuurwerken die nodig zijn voor dergelijke wooneenheden kunnen de SHM’s of lokale besturen 

een beroep doen op SSI-subsidies. Graag een stand van zaken. Hoeveel SHM’s deden een beroep op deze 

formule? Kan u ons een beeld geven van de geografische spreiding?  

 Hoe evalueert u de werking van de Vlaamse ondersteuningsteams (VLOT-teams)? Acht u een verdere 

opschaling, zoals voorzien bij de evaluatie van 15 juni, nuttig dan wel nodig?  
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Hangende vragen over Onroerend Erfgoed van de 
CD&V-fractie (Joke Schauvliege), mondeling gesteld op 

17 november 2022: 
 
 
 Er wordt geen subsidie meer toegekend voor het secretariaat van het UNESCO 

Werelderfgoed begijnhoven omdat de trekker, de stad Lier, andere prioriteiten 
heeft.  Was er contact met Lier daaromtrent of was het een eenzijdige beslissing 
van de minister? 

 Wat is de stand van zaken van de evaluatie van de regelgeving rond archeologie 
tegen het jaareinde?  Wordt de timing gehaald? 
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Vragen over de opvang van Oekraïense vluchtelingen 
van de Vooruitfractie (Maxim Veys): 

 
 

1) Hoeveel mensen zijn er op vandaag in ons land geregistreerd onder het statuut van 
tijdelijk ontheemde uit Oekraïne? 

2) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne worden er op vandaag in Vlaanderen 
opgevangen? 

3) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne zijn op vandaag ingeschreven in het 
Rijksregister? Hoeveel daarvan zijn ingeschreven in een Vlaamse gemeenten  

4) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne worden er op vandaag opgevangen in 
woonunits in nooddorpen? Graag een opdeling voor het aantal tijdelijk ontheemden uit 
Oekraïne dat wordt opgevangen in het nooddorp in Antwerpen en het aantal dat wordt 
opgevangen in Mechelen. Staan er nog uitbreidingen van deze nooddorpen gepland in 
Antwerpen, Mechelen of in andere steden/gemeenten zoals Gent, en op welke termijn? 
Over hoeveel opvangplaatsen zal dat gaan?   

5) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne verblijven er op vandaag bij particulieren 
thuis?  

6) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne verblijven er op vandaag in opvangplaatsen 
voorzien door lokale besturen? Hoeveel van die opvangplaatsen zijn tijdelijk en hoeveel 
voor de lange termijn?  

7) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne verblijven er op vandaag op de private 
huurmarkt?  

8) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne verblijven er op vandaag op de sociale 
huurmarkt? Hoeveel van die opvangplaatsen in de sociale huur zijn tijdelijk en hoeveel 
voor de lange termijn? 

9) Wat is het totaal aantal opvangplaatsen dat op vandaag wordt voorzien in Vlaanderen 
voor tijdelijk ontheemden uit Oekraïne? Hoeveel van die opvangplaatsen zijn tijdelijk? 
Hoeveel van die opvangplaatsen zijn voor de lange termijn? 

10) Hoeveel tijdelijk ontheemden uit Oekraïne verblijven er op vandaag in het transitcentrum 
Ariane? Wat is hun gemiddelde verblijfsduur voor zij kunnen doorstromen naar andere 
opvangplaatsen?  

 

 


